



威海威百进出口有限公司

WeiHai WeiBai Imp & Exp Co., Itd





威海威百进出口有限公司成立于 2011 年,自从成立以来,我们积极打造专业的团队, 凭借款式多,价格低,质量硬的优势,已经发展成为一家专业性强,产品结构合理,内外贸 并举的大型纺织品服装进出口公司。

公司地处威海市,拥有专业外贸团队 5 个,专业外贸人员 50 余人,年进出口额 1500 万美元。并且长期与 50 余家专业厂家合作,月加工能力 30 万件,产品远销美国,加拿大,欧洲等多个市场。种类从各种针形的毛衫到针织服装的 T 恤衫,吊带衫,运动衣等等。

公司始终秉持着"诚信经营,以人为本"的经营理念,遵循"重合同,守信用"的经营方针,在公司总裁邹晓东的带领下,逐渐向设计,生产,销售为一体的综合型实业公司的方向迈进。

WEIHAI WEIBAI IMP & EXP CO.,LTD was established in 2011. We are positive in building a professional team rely on the advantage of various articles, good styles,low price, strong quality and also the district location. Now the company has developed into a big strong and professional textile garment import & export company with reasonable product mix, trading in both domestic and foreign market.

The company is located in Weihai which has a 15 million dollars annual volume of import and export trade. There are 5 professional trading teams and more than 50 professional trading staff. The company has long term in cooperating with more than 50 professional manufacturers and monthly production capacity reached 300,000 pieces. Our products are exported to the United States, Canada, Europe and other international markets that are various from many kinds of knitted sweaters to T-shirt,top and sportswear etc.

The company always adheres to the business philosophy of "honest management, people-oriented" and follow the business policy of "emphasizing contracts and keeping promises". Under the leadership of the company president Zou Xiaodong, it is gradually developing towards the direction of a design, production, sales as one of the comprehensive industrial company.









PRODUCT



07/08

WeiHai WeiBai Imp & Exp Co., Itd

展示厅

SHOW ROOM



公司每个周都会支持各部门开展例会,利用公司现有优势打造更专业的服务。

We will have meetings every week to learn about professional knowledge and create more professional services professional knowledge and how to create more professional services







13/14

威海总公司 WEIHAI HEAD OFFICE







青岛办公室

QINGDAO OFFICE







海阳工厂

HAIYANG FACTORY



东莞办公室

DONGGUAN OFFICE









组织构架 SUB TEXT HERE

